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PROTOKOLL 

 

Styremøte nr 7/2015-2017, Ullevål stadion, Oslo, 10. mars 2017, kl 1600. 

 

Til stede: Rune Seim    nestleder 
     Therese Bang Larsen   styremedle 

 Svein Tore Paulsen   styremedlem, L-AK 
               Svein Erik Danielsen   styremedlem L-HKK 

         Per Oskar Andersen    styremedlem, L-LK 

  Tove Amundsen   varamedlem 

              Kåre Olli    varamedlem 
 Eli J. Rognmo    adm. sjef 

 

Forfall: Svein Tore Dørmænen 

 Tord Skardal   

 

 

Saksliste 

 

S-sak 51/2015-17: Godkjenne protokoll nr 5/2015-17. 

S-sak 52/2015-17: Saker til orientering. 

S-sak 53/2015-17: Økonomi – årsregnskap 2016. 

S-sak 54/2015-17: FSKs Handlingsplan 2017-2020. 

S-sak 55/2015-17: Finnmarksidrettens helg – Alta 20.-22. okt – invitasjon som medarrangør. 

S-sak 56/2015-17: Mulighetsstudie for plassering av et anlegg for nordiske grener og  

          skiskyting i Tromsø – skriv fra arbeidsgruppe v/Hermod Bjørkestøl. 

S-sak 57/2015-17: Skriv fra Senter for Idrettsanlegg og Teknologi (SIAT) –  

       snøproduksjonskart. 

S-sak 58/2015-17: Støtte for Narvik som søkerby til alpin-VM 2015. 

S-sak 59/2015-17: Skikretstinget 2017 – fagmøte langrenn – forberedelser. 

S-sak 60/2015-17: Eventuelt. 

 

-------------------- 

 

S-SAK 51/2015-17: GODKJENNE PROTOKOLL NR 6/2015-17 

 

       Protokoll ble ikke lagt frem, kun referert av adm. 

      

Vedtak: Protokoll nr 6/2015-17 legges frem på neste styremøte for godkjenning. 
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S-SAK 52/2015-17: SAKER TIL ORIENTERING 

 

                 Svein Erik 

  - NSFs høstmøte hopp 

        - bidratt for Finnmarks hopperne under NM senior og NM jr 

  - fulgt opp Finnmarks hoppere/løpere på de forskjellige teamene 

             (7 hoppere og 2 kombinert) 

          - liten aktivitet i Alta 

 

  Svein Tore P 

        - Deltatt på trenersamling Alpint i Bardu 

  - Avholdt Trener 1 kurs Alpint i Alta mars 2017 – 7 deltakere 

 

          Per Oskar 

           - Løpere fra Finnmark deltatt i NC jr Nes, Voss – NM/NC jr Harstad 

         - resultater NM jr første dag 

      - Antall løpere fra Finnmark NC/NM jr – stort frafall fra tidligere år 

       - 2 løpere fra Finnmark på 50 km WC Holmenkollen 

         - Team Veidekke Nord-Norge – meget bra resultater av Finnmarksløpere 

     - Finn Hågen Kroghs deltakelse og prestasjoner i VM Lathi 

        - Daniel Stock, Vadsø SK, og Emilie Kristoffersen, Alta IF, – representerte  

          Norge i prøve-OL Sør-Korea. 

   - dobbeltseier til tidligere Finnmarksløpere i Wasaloppet –  nr 1 John     

       Kristian Dahl, Kirkenes, og nr 2 Andreas Nygaard, Talvik. 

   - Seier i Hovedlandsrennet G/J 15/16 år i Tolga til Hermann Nordstrand  

    Fiksen i sprint kl G16. 

   -Team Veidekke Nord-Norge – økonomi ikke tilfredsstillende – mangler  

            sponsorer. 

       - Team Veidekke NN LSV-luer til overs – ønskes solgt i Finnmark også. 

            - 100 luer bestilles fra Troms SK v/Birgitte til Finnmark Skikrets. 

      - 40 luer bestilles og sendes til Therese/Svein Tore P. 

           - Styre-/varamedlemmer får en lue hver. 

 

                  Eli, adm 

                   - Tilskudd prepareringsmidler – 2 søkere fra Finnmark – Kautokeino IL og  

     IL Nordlys. Begge tildelt midler; Kautokeino IL kr 226.644 og IL Nordlys  

           kr 19.665. 

     - Programsatsingsmidler rulleskianlegg 2017 – ingen søkere fra Finnmark. 

               - Stipend Ulvangfondet – 3 skiløpere hadde søkt. Etter forespørsel fra      

    Finnmark Idrettskrets, foretok Skikretsens prioritering av søkerne, men  

    ingen av disse ble tildelt stipend. 

             - NSFs Antidopingsarbeid – skriv fra ass.gen.sek., Ingvild Bretten Berg,   

    på vegne av Skistyret, bedt om redegjøre status i antidopingsarbeidet i hele 

    organisasjon. Svar sendt om hvilke tiltak Finnmark Skikrets har lagt inn i  
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           HP 2015-2017 og hvilke av disse som er gjennomført. 

         - Fluorfrie smøreprodukter – oppfordring om å ta standpunkt – ref skriv fra  

     kretsleder Svein Tore Dørmænen.  

           

Vedtak: Tas til orientering.       

 

S-SAK 53/2015-17: ØKONOMI 

 

          Adm la frem et foreløpig årsregnskap for 1016. 

         Regnskapet ble mottatt fra Idrettens Regnskapskontor kort tid i forkant av  

  styremøtet og adm hadde ikke tilstrekkelig tid til full gjennomgang av 

      regnskapet.   

     Adm foreslo og ikke godkjenne regnskapet. 

 

Vedtak: Godkjenning av årsregnskap 2016 utsettes til neste styremøte. 

 

S-SAK 54/2015-17: HANDLINGSPLAN 2017-2020 

 

           Utkast til HP ble lagt frem til styremøtet. 

 

     I forkant av styremøtet ble det avholdt et strategiseminar for styret og adm. 

      Veileder for seminaret var NSFs Atle Rolstadaas. Mål for strategiseminaret; 

      prioritere innsatsområder og nivå og prioritere delmål som Finnmark Ski-  

     krets skal jobbe med fremover. 

 

Vedtak: Alle mål, tiltak, andre momenter som kom frem under gruppearbeidene tas  

  med videre i arbeidet med HP. 

        Therese får ansvaret for det videre arbeidet sammen med Svein Tore D. 

         Frist for innsendelse av delmål og tiltak sendes Therese innen 4. april. 

 

S-SAK 55/2015-17: FINNMARKIDRETTENS HELG – ALTA 20.-22. OKTOBER -  

  INVITASJON SOM MEDARRANGØR 

 

     Viser til invitasjon fra Finnmark Idrettskrets. 

 

Vedtak: Skikretsen er positiv til å være med som medarrangør. Vurderer evt et  

  samarbeid med Olympiatoppen Nord-Norge om basistrening. 

         Kommer tilbake med hva vi kan bidra med. 

 

S-SAK 56/2015-17: MULIGHETSSTUDIE FOR PLASSERING AV ET ANLEGG FOR  

  NORDISKE GRENER OG SKISKYTING I TROMSØ 

 

      Skriv fra arbeidsgruppe v/Hermod Bjørkestøl. 
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  Per Oskar fremmet forslag om å avvente Troms Skikrets svar på  

  ovennevnte. 

 

Vedtak: Per Oskars forslag enstemmig vedtatt. 

 

S-SAK 57/2015-17: SKRIV FRA SENTER FOR IDRETTSANLEGG OG TEKNOLOGI  

  (SIAT) – SNØPRODUKSJONSKART 

 

              Skriv fra en gruppe studenter som oppdrag fra SIAT skal utvikle en  

  protoype av et snøproduksjonkart for Norge. Som et ledd i dette arbeidet 

  prøver dem å samle litt bakgrunnsinformasjon. Dette i hovedsak om hvor  

  stort omfang snøproduksjon foregår i dag, hvordan anleggsutvikling vil skje  

  fremover og ikke minst hvordan et slikt snøproduksjonskart best mulig kan  

  tilfredstille brukerkrav. 

 

Vedtak: Svein Tore Paulsen tar ansvaret for kartlegginga i Finnmark samt  

  oppretter kontakt med studentgruppa og oversender resultatet for  

  Finnmark. 

 

S-SAK 58/2015-17: STØTTE FOR NARVIK SOM SØKERBY TIL ALPIN-VM 2025 

 

Vedtak: Saken tas opp på nord-norsk møte under NNM langrenn Kvaløysletta            

    17.-19. mars. 

        Per Oskar har ansvaret. 

 

S-SAK 59/2015-17: SKIKRETSTINGET 2017 – FAGMØTE LANGRENN - 

  FORBEREDELSER 

 

        Det er bestilt møterom og overnatting til styret, gjester, deltakere fagmøtet  

    og tingdelegater på Lakselv Hotell fra fredag 12. mai til lørdag 13. mai. 

 

    Følgende tilbud er mottatt:  

      Overnatting i helpensjon: kr 1410,- pr enkeltrom – kr 2170,- pr dobbeltrom. 

  Dette inkluderer møterom med servering, middag, overnatting, frokost og  

  lunsj før avreise. 

   

  Fagmøte Langrenn avholdes fredag 12. mai ettermiddag og morgen lørdag  

              13. mai. Kretstinget lørdag 13. mai fra kl 1200 til ca kl 1600. 

 

 1) Jfr Finnmark Skikrets lov § 9 pkt 3 skal innkalling sendes ut med  

            minst 1 måneds varsel.  

   Pga påsken sendes innkallinga ut 7. april. 

 

            2)     Jfr Finnmark Skikrets lov § 9 pkt 4 skal fullstendig saksliste og andre  
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        nødvendige saksdokumenter med forslag sendes ut senest 1 uke før 

  tinget. 

 

  Saksliste og saksdokumenter sendes ut 5. mai.  

    Adm må ha beretninger fra kretsleder (styrets beretning), leder  

   Alpinkomite, leder Hopp- og kombinert- komite og leder  

   Langrennskomite senest 28. april. 

    Det lages beretninger for 2 år (2015-2016 og 2016-2017). 

 

 3) Påmelding til fagmøte Langrenn og Skikretstinget settes til senest  

   torsdag 27. april da hotellet må ha endelig oversikt over hvor mange  

   rom vi har behov for. 

 

Vedtak: Tas til etterretning. 

 

SAK 50/2015-17 EVENTUELT 

 

     1. Avtale SpareBank1 Nord-Norge og Finnmark Skikrets 

    - Per Oskar orienterte om avtalen, SNN-logo og forhold dersom  

   arrangørklubber har andre bankavtaler. 

 

  Vedtak:  Forslag til vedtak legges frem på neste styremøte. 

 

             SNN-logo må limes på jakke kretsstyret har mottatt. 

 

 

 

 

____________________  __________________ ____________________ 

Svein Tore Dørmænen  Rune Seim   Per Oskar Andersen 

 

 

 

____________________  ___________________ ____________________ 

Svein Tore Paulsen   Svein Erik Danielsen  Therese Bang Larsen 

 

 

 

____________________  ___________________ ____________________ 

Tord Skardal    Tove Amundsen  Kåre Olli 


